
Verslag Raadssessie Exploitatie Turmac Cultuurfabriek  
Datum: 3 april 2023 
 
Kort resumé: Op woensdagavond 3 april vond een informatieve raadsbijeenkomst plaats 
over de exploitatie van de Turmac Cultuurfabriek. Ranesh Balla gaf een presentatie over de 
stand van zaken en beantwoordde vragen van de raadsleden. Belangrijke onderwerpen 
waren onder andere de evaluatie van het gebruik van de Turmac, financiële overwegingen 
voor gebruikers, en de rol van de verschillende partners. 
 
Doel van de avond: 
Informeren over de voortgang verbetertraject exploitatie Turmac Cultuurfabriek.  
 
Voortgang: 

• Op basis van de gedane evaluatie schetsen we een beeld van de gewenste situatie en 
werken we aan een visiekader voor Turmac 2030. 

• We gaan in gesprek met partners en kijken hoe we dit kunnen verbeteren. 

• We voeren de benodigde stappen uit in 2024, inclusief vier (aanbestedings)trajecten 
om de exploitatie te optimaliseren.  
 

Proces: 
In 2023 vond een evaluatie plaats over de Turmac Cultuurfabriek. Hier kwamen een aantal 
knelpunten naar voren, waarbij we ook de vergelijking hebben gemaakt met andere culturele 
voorzieningen in Nederland. In 2024  gaan we aan de slag met deze knelpunten en bereiden 
we de Turmac voor op de toekomst. We herijken de doelstellingen en ambities voor de 
Turmac Cultuurfabriek, met aandacht voor mogelijke onvoorziene situaties. We streven naar 
een operationele en functionele duurzame basis voor minimaal 3 jaar, een sterke 
maatschappelijke/culturele profilering van de Turmac voor de regio en een financieel model 
dat leidt tot een verbeterd exploitatieresultaat. Meer programma’s en activiteiten zijn 
gewenst om de Turmac een prominentere plek te geven in de gemeenschap. Dit kan 
bijdragen aan een grotere naamsbekendheid en een breder publieksbereik. We zijn vol 
vertrouwen dat onze inspanningen zullen leiden tot een bloeiende Turmac Cultuurfabriek, 
waarbij we de potentie van deze culturele ontmoetingscentrum ten volle benutten voor 
Zevenaar en de Liemers.  




